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授权书 
Letter of Authorization 

 
 

兹授权青岛顺控电气工程有限公司代表我公司在船东 PIL&MTM 代理（或销

售）本公司设计制造的品牌产品 Allweiler 及 IMO AB 泵及相关零件备件的资质。 

 

 基于我公司的授权和技术服务支持及被授权公司的商务报价，由被授权公司签

署的产品销售合同将得到我公司的完全保证，所提供产品均为原厂的产品及零备

件，享受原厂的质保服务。 

 

 此授权书有效期自 2025 年 1 月 1 日 至 2026 年 12 月 31 日。 
 

 
We, hereby, authorize Qingdao Shunkong Electrical Engineering Co., Ltd to be our 
representative in Shipowner PIL & MTM Market to represent (or sell) the brand products 
of our company. The said products include Allweiler and IMO AB pumps, and related 
spare parts. 
 
Warranty commitment of our company will be passed through subjected company to our 
end users. 
 
Validity of the authorization is from January 1, 2025 till December 31, 2026. 
 

 

Very truly yours 

CIRCOR (Weihai) Pump Co., LTD  

 

 
CIRCOR APAC 

 
Unit 804, Venture International Park 

Building B,No. 2679 Hechuan Road 
Shanghai, China, 201103 

www.circor.com 
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